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Boxtel, 15 november 2010 
 
Betreft:  vragen ex artikel 37 RvO, stopzetten inburgeringstrajecten, faillissement Intop 

B.V. 
 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Twee weken geleden werden wij gewezen op het feit dat het inburgeringstraject van 35 Boxtelse 
inburgeraars heeft moeten stoppen, omdat het inburgeringsbedrijf dat de gemeente inhuurt, het 
Amsterdamse bedrijf Intop B.V., recentelijk failliet is  gegaan. Omdat de inburgeraars nu de dupe 
dreigen te worden, heeft ondergetekende namens onze fractie aan wethouder Van Aert al wat 
meer duidelijkheid gevraagd over de gang van zaken. Er resten ons echter nog diverse vragen, die 
wij conform artikel 37 RvO bij u aan de orde willen stellen. 
 
Intop B.V. 
Volgens meerdere berichten uit de media heeft de eigenaar van Intop een zeer dubieuze naam in 
onderwijsland. Volgens die media heeft de eigenaar een lange lijst van financiële misstanden en 
faillissementen op zijn naam staan. Vraag rijst dan hoe zo’n discutabel bedrijf in Boxtel de 
aanbestedingsopdracht heeft gekregen. Volgens verschillende bronnen heeft Intop een schuld van 
2,3 miljoen euro, waaronder een belastingschuld van 1,15 miljoen. 
 
De SP wil dat inburgeraars een traject van goede kwaliteit volgen en wij vermoeden dat de 
gemeente bij de aanbesteding gekeken heeft naar de goedkoopste prijs in plaats van naar de 
beste kwaliteit. Naar de reputatie van de directeur is niet gekeken. In het geval van Intop blijkt eens 
te meer: goedkoop is duurkoop. 
 
Over Intop B.V. en de aanbesteding hebben wij de volgende vragen: 

1. Wat zijn de aanbestedingscriteria bij inburgeringscursussen? 

2. Staat daarbij kwaliteit of kwantiteit voorop en hoe wordt de kwaliteit van 

inburgeringscursussen getoetst? 

3. Wordt er gekeken naar de achtergrond van een organisatie en/of de eigenaar van een 

opleidingsinstituut? Zo ja, hoe kon dit dan gebeuren? Zo nee, kunt u aangeven of u het 

wenselijk vindt deze criteria toe te voegen aan het aanbestedingsbeleid? 

4. Wat zijn de criteria bij andere aanbestedingen door de gemeente? Wordt hier wel gekeken 

naar de financiële achtergrond van de organisatie en/of de eigenaar van de organisatie? 
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5. Klopt het dat de eigenaar van Intop al vele faillissementen op zijn naam heeft staan en was 

u daarvan op de hoogte? 

6. Op grond van welke argumenten hebt u destijds voor Intop gekozen? 

7. Hoeveel schade heeft de gemeente in totaal door het faillissement van Intop geleden? 

Inburgeraars de dupe 
Daarnaast zijn de inburgeraars uiteindelijk de dupe van deze kwestie. Wij hebben vernomen dat 
gedurende het gehele opleidingstraject sprake is geweest van wisselende docenten en wisselende 
manieren van werken. Dit is uiteraard niet bevorderlijk voor goede studieresultaten. Wij vinden dat 
de gemeente daar meer toezicht op had moeten houden. En wij vinden dat de gemeente er nu 
voor verantwoordelijk is, dat er op zeer korte termijn een nieuwe inburgeringscursus gevonden 
wordt. Naar verluidt zijn er inmiddels 10 cursisten afgehaakt en is het maar de vraag of de overige 
cursisten hierdoor weer een nieuwe studieachterstand hebben opgelopen. 
 
Over de inburgeringscursus hebben wij de volgende vragen: 

8. Heeft u de kwaliteit van het onderwijs gedurende het opleidingstraject gecontroleerd en zo 

ja op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

9. Intop is inmiddels overgenomen door de onderwijsorganisatie IVIO. Is het eventueel nog 

een optie om IVIO een doorstart te laten maken, zodat het gat tussen het hervatten van de 

opleiding zoveel als mogelijk beperkt wordt? Zo nee, graag beargumenteren. 

10. Hoe zorgt u ervoor dat zoveel mogelijk van de 35 inburgeraars niet afhaken en hun 

opleiding voort gaan zetten? 

11. Hoe gaat u ervoor zorgen dat inburgeringsinstituten in het vervolg wel van voldoende 

kwaliteit zijn en of er sprake is van bonafide eigenaren? 

Ervan uitgaande u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en met belangstelling in afwachting 
van uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Eric van den Broek 
Fractievoorzitter SP 
 


